
Acta de la reunió que demana el regidor d’esports i alcalde de 
Papiol al President del Club Esportiu d’Arts Marcials El Papiol  
divendres 25 de setembre de 2020 a les 10:00 al despatx de 
l’alcalde de l’ajuntament del Papiol 
 
 
 

Assistents: 
 
- Per part del Club Esportiu d’Arts Marcials El Papiol: 
 
Borja Hernández Meca (President) 
 
- Per part del Govern Municipal de l’Ajuntament del Papiol: 
 
Joan Borràs i Alborch (Regidor d’Esports i Alcalde del Papiol) 
 

Ordre del dia: 
 
- Situació dels clubs esportius a Papiol i relació del govern municipal amb cadascun d’ells. 
 
- Proposta del govern municipal. 
 

Temes tractats: 
 

- Problemàtica del govern municipal amb la gestió de les diferents entitats esportives del poble, 
dificultats per garantir sistemes d’equitat i justificació de subvencions. 

- El govern municipal comenta que serà fidel als acords assolits a la reunió del dimecres 29 de 
juliol de 2020 amb el club, però que ocasiona algunes dificultats la seva gestió. 
 
- El govern municipal proposa que, per reduir els problemes derivats de les diferents gestions 
dels clubs, utilització d’espais i subvencions, l’entitat SPORTBASE absorbeixi al Club Esportiu 
d’Arts Marcials El Papiol. 

- El govern municipal proposa que, si existís la possibilitat, es podrien reunir els responsables 
d’ambdues entitats per concretar les condicions i formalitzar els tràmits adients. 
 
- El President del Club comenta que totes les decisions del Club es fan mitjançant l’acord de 
totes les sòcies i socis i per tant, no pot prendre cap decisió al respecte. 

 
Acords: 
 
El President del club donarà trasllat a les sòcies i socis del Club la petició del govern municipal 
per valorar la seva acceptació o rebuig. 

 

 
Fi de la reunió a les 11:30. 


